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Инициативен комитет, обединяващ Търговско-промишлена палата – Стара Загора, Граждански клуб ЛИПА,
Творчески колектив НА УЛИЦАТА, гражданско обединение Летище за Стара Загора, има удоволствието да Ви
покани на експертен дебат, посветен на бъдещето на Летище Стара Загора. Темата е от стратегическо значение
не само за града, но и за целия регион. През последните месеци тя стана обект на обществени д... 

София, 13.05.2025 21:26 (БТА) Под надслова "Поглед към бъдещето" Френско-българската търговска и
индустриална камара (ФБТИК) отбеляза тази вечер своя 20-годишен юбилей в столичния хотел "Хилтън". На
събитието присъстваха членове на правителството на България, дипломати, ръководители на двустранни
търговски камари и представители на деловите среди в България. Сред присъстващите бе и Йорданка Чобано... 

В резултат на инициативата на Кюстендилската търговско-промишлена палата (КТПП) за повдигане на един важен
въпрос за развитието на балнео, СПА и здравен туризъм в града и региона и конкретно за бъдещото развитие на
балнеолечението в почивната база на БДЖ в Кюстендил, народният представител Снежанка Траянска официално
отправи парламентарен въпрос до Министъра на транспорта и съобщенията относно при... 

Бъдещето на летищната инфраструктура край Стара Загора ще бъде обект на широка дискусия. Първият дебат по
темата ще се състои на 19 май, понеделник, от 16ч. Инициатори на срещата са Търговско-промишлена палата –
Стара Загора, Граждански клуб "ЛИПА",Творчески колектив "НА УЛИЦАТА", гражданско обединение "Летище за
Стара Загора". Очаква се във форума участие да вземат представители на местната власт... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:

Заглавие: Експертен дебат "Бъдещето на летището в Стара Загора: решение с визия" ще се проведе през
следващата седмица
Дата: 14.05.2025 08:06
Медия: Старозагорци

Заглавие: Френско-българската търговска и индустриална камара отбеляза своя 20-годишен юбилей
Дата: 13.05.2025 21:42
Медия: Екип Нюз

Заглавие: Кюстендилска търговско-промишлена палата приветства институционалния отговор относно
бъдещото развитие на балнеолечението в почивната база на БДЖ в Кюстендил
Дата: 14.05.2025 12:07
Медия: ТопПреса

Заглавие: Бъдещето на летищната инфраструктура край Стара Загора ще бъде обект на дискусия
Дата: 14.05.2025 11:38
Медия: Zagora News

http://www.starozagorci.com/news-46897.html
https://ekipnews.com/%D1%84%D1%80%D0%B5%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%BE-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D1%82%D1%8A%D1%80%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D1%81%D0%BA%D0%B0-%D0%B8-%D0%B8%D0%BD%D0%B4%D1%83-3/
https://toppresa.com/379696/%D0%BA%D1%8E%D1%81%D1%82%D0%B5%D0%BD%D0%B4%D0%B8%D0%BB%D1%81%D0%BA%D0%B0-%D1%82%D1%8A%D1%80%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D1%81%D0%BA%D0%BE-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D1%88%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D0%B0-%D0%BF-3
http://zagoranews.bg/2025/05/14/%D0%B1%D1%8A%D0%B4%D0%B5%D1%89%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D0%B0-%D0%BB%D0%B5%D1%82%D0%B8%D1%89%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B8%D0%BD%D1%84%D1%80%D0%B0%D1%81%D1%82%D1%80%D1%83%D0%BA%D1%82%D1%83%D1%80/


18)

Столичната община е съгласувала искането за протест без да се пречи на движението на градския транспорт
Столичните дружества авто и електронспорт са в готовност да изпълнят транспортната задача утре, ако няма
ескалации при протестите. Опасенията ни са, че ще има блокиране на изходите на депата на автобуси, тролеи и
трамваи и това ще доведе до невъзможност да излязат транспортните средства на градс... 

На събитието AI Ascent 2025 главният изпълнителен директор на OpenAI Сам Алтман направи редица
изненадващи изявления за бъдещето на компанията, които показват, че OpenAI не следва ясна стратегия, а
импровизира в движение. Въпреки това мащабът на амбицията е поразителен. В отговор на въпрос от публиката
за това как стартиращите компании могат да избегнат конкуренцията с OpenAI, Алтман изрази визият... 

Компаниите от Централна и Източна Европа вече не търсят таланти само у дома – Индия, САЩ и Обединеното
кралство са новите хъбове за AI експертизаИван Вълев е ръководител за Централна и Източна Европа в Deel -
глобална платформа за международно наемане на служители. С над десет години опит в SaaS и IT
консултирането, включително управленски позиции в Salesforce и Merkle, той днес помага на стартира... 

Социалните разходи нарастват с близо 20% през новата финансова година Бюджетът на Община Русе за 2025
година влиза в завършващата права, след като общинските съветници ще гласуват окончателно финансовата
рамка на утрешното извънредно заседание. С общ обем от 296,5 милиона лева, бюджетът бележи ръст от 8%
спрямо предходната година и акцентира върху ключови за развитието на общината сектори. "Бюджет... 

Какво е капитал?Капиталът е парична или материална стойност, която се използва за създаване на нещо чрез
инвестиции, производство или търговия. Той е основен икономически ресурс и един от трите основни фактора на
производството – заедно със земята и труда. Капиталът не са просто парите, а ресурса, вложен с очакване за
възвръщаемост или печалба. Той може да приеме различни форми: Финансов капитал ... 

Голямото предизвикателство пред земеделците е да променят мисленето си, смята изпълнителният директор на
Carbonsafe Чавдар МариновТемата за въглеродното земеделие бе една от основните на проведения в София
Форум за устойчиви решения и нулев остатък. Събитието "0 Waste" бе организирано от Фондация Mate Kitchen, в
партньорство със Сдружение "Храни и напитки България" и Българската хранителна банка и... 

Заглавие: Васил Терзиев: Никой не иска транспортът да е блокиран, но в същото време не може да действаме
безотговорно, а трябва да намерим трайни решения
Дата: 14.05.2025 08:59
Медия: Novinata.bg

Заглавие: Следващият Windows ще е изкуствен интелект, който ви познава по-добре, дори от вас самите
Дата: 14.05.2025 08:33
Медия: Kaldata

Заглавие: Иван Вълев: AI революцията няма граници – или мислиш глобално, или изоставаш
Дата: 14.05.2025 08:00
Медия: Капитал

Заглавие: Изкуствен интелект и иновации влизат в Бюджет 2025 на Русе
Дата: 14.05.2025 07:43
Медия: Dunavmost

Заглавие: Дума на деня
Дата: 14.05.2025 07:30
Медия: Бизнес новините

Заглавие: Форум "0 WASTE": Въглеродното земеделие е не е просто концепция, а необходимост
Дата: 14.05.2025 10:33
Медия: ESG новини

https://novinata.bg/regiona/vasil-terziev-nikoy-ne-iska-transportat-da-e-blokiran-no-v-sasthoto-vreme-ne-moje-da-deystvame-bezotgovorno-a-trqbva-da-namerim-trayni-resheniq/
https://www.kaldata.com/it-%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/%D1%81%D0%BB%D0%B5%D0%B4%D0%B2%D0%B0%D1%89%D0%B8%D1%8F%D1%82-windows-%D1%89%D0%B5-%D0%B5-%D0%B8%D0%B7%D0%BA%D1%83%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%B5%D0%BD-%D0%B8%D0%BD%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%BA%D1%82-%D0%BA-571127.html
https://www.capital.bg/biznes/ai/2025/05/14/4781399_ivan_vulev_ai_revoljuciiata_niama_granici_ili_mislish/
https://www.dunavmost.com/novini/izkustven-intelekt-i-inovatsii-vlizat-v-byudzhet-2025-na-ruse
https://businessnovinite.bg/bg-biznes/duma-na-denja-20.html
https://esgnews.bg/forum-0-waste-vaglerodnoto-zemedelie-e-ne-e-prosto-konczepcziya-a-neobhodimost/


Влизането в еврозоната не се е случило досега по политически причини като вътрешното ни законодателство.
Дойде и пандемията от COVID-19 и показалите се промениха. Това каза изпълнителният директор на Българската
предприемаческа асоциация Добромир Иванов. Икономистът Георги Вулджев посочи, че инфлацията е ключов
фактор. Той смята, че по отношение на фискалния дефицит сме "на ръба" и има сериозни ри... 

Централна и Източна Европа (ЦИЕ) се утвърждава като все по-силен иновационен център в Европа, като
стартиращите компании в региона са над 26 000, със обща оценка от 213 млрд. Евро към края на 2023 г., показва
доклада THE STATE OF STARTUPS AND VENTURE CAPITAL ECOSYSTEM IN CEE, изготвен съвместно от
българската компания за рисково финансиране Eleven Ventures и JEME Bocconi – студентска консултантска... 

Темата е болна и има притеснителни очаквания, трябва да се намерят правилните решения, каза областният
управител Методи Чимев Инж.Огнян Атанасов: Може да се възползваме с уговорката, за максимално отдалечено
във времето затваряне на въглищните ТЕЦ-ове и запазване на работните места Темата за справедливия преход,
сама по себе си, предполага очаквания към нещо справедливо. Не е тайна за никого, че з... 

Русенската компания вече продава успешно и в Румъния, Гърция и Австрия Когато Десислава Николова се
завръща в Русе след близо десетилетие живот и работа в Шанхай, тя носи със себе си не просто багаж, а мечта,
родена сред натовареното движение на китайския мегаполис. В Азия електрическите скутери са ежедневна
необходимост, а в България – екзотика. Така се ражда идеята за "Моторета" – първият българ... 

"Сянка" – новата песен на Орлин Павлов Живот на ръба по време на пенсия – историята на семейство Благеви и
техните приключения в изкачване на планини и екстремни височини. Как да започнем свой бизнес и лесно ли се
става предприемач в България? Генетичен скрининг на новородени или как генетиката помага на родителите да
взимат информирани решения. Днес се открива изложбата на Васил Василев – Зуека, ... 

Общата сума съвпада с обещаното по-рано от Рияд за засилена търговия и инвестиции със САЩ през следващите
четири годиниПрезидентът на САЩ Доналд Тръмп си е осигурил инвестиционни ангажименти на стойност 600
млрд. долара по време на среща на върха в Саудитска Арабия, посочват от Белия дом. Споразуменията, който
републиканецът е постигнал, се отнасят до "укрепване на енергийната ни сигурност, отбран... 

Заглавие: Експерти: Ще има ли инфлационен шок след еврото или ще надделеят ползите
Дата: 14.05.2025 10:30
Медия: Plovdiv Now

Заглавие: Стартиращите компании в Централна и Източна Европа са с оценка от 213 млрд. евро
Дата: 14.05.2025 11:03
Медия: Forbes Bulgaria

Заглавие: Кюстендилска област получава 122 млн. евро по Фонда за справедлив преход, търси се баланс за
работните места
Дата: 13.05.2025 19:13
Медия: Вяра Нюз

Заглавие: От Шанхай до Русе: Историята на първия български електрически скутер
Дата: 14.05.2025 09:31
Медия: Dunavmost

Заглавие: Как да започнем свой бизнес и лесно ли се става предприемач в България
Дата: 14.05.2025 07:03
Медия: БНТ Предавания

Заглавие: САЩ са си осигурили 600 млрд. долара инвестиции от Саудитска Арабия
Дата: 13.05.2025 21:21
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: ВЕИ централите, чакащи присъединяване към мрежата, водят до милиарди евро загуба за
европейските потребители

https://plovdivnow.bg/plovdiv/eksperti-shte-ima-li-inflatsionen-shok-sled-evroto-ili-shte-118757/
https://forbesbulgaria.com/2025/05/14/startirasthite-kompanii-v-tsentralna-i-iztochna-evropa-sa-s-otsenka-ot-213-mlrd-evro/
https://viaranews.com/%D0%BA%D1%8E%D1%81%D1%82%D0%B5%D0%BD%D0%B4%D0%B8%D0%BB%D1%81%D0%BA%D0%B0-%D0%BE%D0%B1%D0%BB%D0%B0%D1%81%D1%82-%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D1%83%D1%87%D0%B0%D0%B2%D0%B0-122-%D0%BC%D0%BB%D0%BD-%D0%B5%D0%B2/
https://www.dunavmost.com/novini/ot-shanhai-do-ruse-istoriyata-na-parviya-balgarski-elektricheski-skuter
https://bnt.bg/news/kak-da-zapochnem-svoi-biznes-i-lesno-li-se-stava-predpriemach-v-balgariya-339268news.html
https://www.investor.bg/a/515-ikonomika-i-makrodanni/413239-sasht-sa-si-osigurili-600-mlrd-dolara-investitsii-ot-sauditska-arabiya
https://3e-news.net/bg/a/view/61203/vei-centralite-chakashti-prisyedinjavane-kym-mrejata-vodjat-do-miliardi-evro-zaguba-za-evropejskite-potrebiteli


Около 1700 гигавата (GW) проекти за възобновяема енергия чакат за свързване към мрежата в 16 европейски
държави. Това показва проучване, публикувано тази седмица от Beyond Fossil Fuels, E3G, Ember и Института за
енергийна икономика и финансов анализ. Полша прави скок към по-достъпен пазар В региона на Централна и
Източна Европа проблемът е най-остър в Полша, където 51 GW от капацитета са блокирани... 

"България е стабилен член на ЕС и на НАТО. Това успокоява японските инвеститори и компании". Това заяви пред
БНР Н.пр. Хисаши Мичигами, посланик на Япония у нас. Японският бизнес се завръща в България, отбеляза още
той. Япония не просто мечтае за бъдещето — тя вече го изгражда. С 20 Нобелови лауреати по наука от 2000 г.
насам, второ място в света по научна грамотност и влакове, които летят с 603 к... 

Компаниите са принудени да преосмислят стратегиите и производството на Стария континентТемата накратко
Глобални химически компании като Sabic, Dow, Shell, BP и LyondellBasell обмислят продажба на европейски
активи заради влошени пазарни условия. Основната причина за отстъплението са високите разходи за енергия в
Европа, особено след началото на войната на Русия в Украйна. В Близкия изток и Кита... 

Преди 1000 години Шанхай е малко селце с... 10 000 жители. За перспектива ще кажа, че към 1200 г. в Лондон
живеят около 25 000 човека. Това ни сравнение не е никак случайно, защото Британската империя остава много
дълбока диря в новата история на Поднебесната империя, която не се приема никак добре от китайците в днешно
време. Няма да задълбавам в историческата част, но съвсем накратко: две опиуми... 

Посланиците на европейските страни одобриха 17-и пакет от антируски санкции, съобщи Euractiv. Унгария и
Словакия подкрепиха пакета от мерки без възражения заради неговата "относителна слабост", заявиха
европейски дипломати. Пакетът включва забрана за издаване на визи и замразяване на активи на руски
политически и бизнес служители; забрана за износ на химикали, използвани за производство на оръжия;... 

В моменти като настоящия, посоката на развитие не се диктува от обстоятелствата, а от избора да се действа
целенасочено, с визия. Това отбелязва Васил Големански, председател на Комисията за финансов надзор в
статия в тримесечния бюлетин на Асоциацията на банките в България. Докато Европа се стреми към подобра
интеграция на капиталовите си пазари, България трябва не само да навакса, но и да бъде ч... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 16)

Дата: 14.05.2025 11:31
Медия: 3е-news

Заглавие: България е стабилна страна член на ЕС и НАТО. Това успокоява японските инвеститори и компании
Дата: 14.05.2025 11:35
Медия: Българско национално радио

Заглавие: Цените на енергията карат химически компании да обмислят излизане от Европа
Дата: 14.05.2025 10:57
Медия: Капитал

Заглавие: Шанхай: Град на чудесата и икономическата мощ
Дата: 14.05.2025 09:47
Медия: DarikNews.bg

Заглавие: ЕС прие 17-и пакет от антируски санкции
Дата: 14.05.2025 11:57
Медия: Asenovgrad.NET

Заглавие: Интегрирани капиталови пазари: Пътят към устойчиво и иновативно финансиране
Дата: 14.05.2025 11:41
Медия: Банкеръ

Заглавие: Положителната миграция се запазва, демографският проблем обаче далеч не е решен

https://bnr.bg/post/102156584
https://www.capital.bg/politika_i_ikonomika/sviat/2025/05/14/4781037_cenite_na_energiiata_karat_himicheski_kompanii_da/
http://dariknews.bg/novini/liubopitno/shanhaj-grad-na-chudesata-i-ikonomicheskata-mosht-2418739
https://www.asenovgrad.net/news/609189/es-prie-17-i-paket-ot-antiruski-sanktsii
https://banker.bg/2025/05/14/integrirani-kapitalovi-pazari-finansirane/
https://www.gramofona.com/business-jug/polojitelnata-migraciya-se-zapazva-demografskiyat-problem-obache-dalech-ne-e-reshen


Въпреки че демографският дебат – и покрай него предложенията за политики, коя от коя по-неработещи –
позатихна, публикуването на актуалните данни за 2024 г. позволяват да откроим няколко интересни тенденции. От
една страна при ражданията и плодовитостта се наблюдава постепенно отстъпление, а очакванията за
подобрения не се оправдаха. От друга, положителните миграционни процеси продължават с ускоре... 

Експерти настояват за промяна в образованието и по-строг контрол върху сивия сектор Недостигът на
квалифицирани специалисти и нелоялната конкуренция от нерегламентирани производители се превърнаха в
най-сериозните проблеми пред мебелната промишленост в България. Това заявиха пред БТА Даниела Петрова,
изпълнителен директор на Браншовата камара в сектора, и Павел Димов, собственик на компанията "МОС... 

За 5000 години история, изтъкана от славни династии, философия, ориз, през клеймото Made in China, сега
Поднебесната е страната, в която няма невъзможни неща. Трябва да се види с очите, за предпочитане да стане в
Шанхай, както направих азП реди 1000 години Шанхай е малко селце с... 10 000 жители. За перспектива ще кажа,
че към 1200 г. в Лондон живеят около 25 000 човека. Това ни сравнение не е ник... 

Компанията намалява разходите си, за да инвестира в изкуствен интелектТехнологичният гигант Microsoft обяви, че
ще съкрати 3% от глобалната си работна сила – около 6 000 души. Мярката е част от усилията на компанията да
ограничи разходите си, докато инвестира милиарди долари в развитието на изкуствения интелект – ключов
приоритет в бъдещата й стратегия. Съкращенията ще засегнат служители на всички... 

Социалното министерство предлага промени в Наредбата за работното време, почивките и отпуските. Проектът е
качен на сайта на МТСП за обществено обсъждане. Промените са свързани с изчисление на допълнителния
платен годишен отпуск за хората с ненормиран работен ден, както и при ползване на отпуск при смърт на родина
или при бащинство. В проекта на МТСП се предлага допълнителният платен годишен отпус... 

2024 г. беше истинско влакче на ужасите за предприемачите по целия свят. От икономическа несигурност до
пробиви, задвижвани от изкуствен интелект, бизнесите се сблъскаха с бързи промени, които изискваха
адаптивност и устойчивост. Докато някои начинания процъфтяваха при променящи се условия, други се бореха да
оцелеят. Размисълът върху ключовите предприемачески успехи и неуспехи на изминалата годин... 

Дата: 14.05.2025 09:24
Медия: Грамофона

Заглавие: Липсата на кадри парализира мебелната промишленост в България
Дата: 14.05.2025 09:48
Медия: Dunavmost

Заглавие: Китай: От оризището до "всичко е възможно" за 35 години
Дата: 14.05.2025 09:44
Медия: Vesti.bg

Заглавие: Microsoft съкращава 6 000 служители по целия свят
Дата: 14.05.2025 09:17
Медия: Бизнес новините

Заглавие: МТСП предлага промени в наредбата за отпуските
Дата: 14.05.2025 07:08
Медия: Burgas news

Заглавие: 10 важни урока, които ще повишат успеха на бизнеса ви
Дата: 14.05.2025 01:10
Медия: Мениджър

Заглавие: IRU и ETF призоваха ЕС да разясни правилата за заплащане на командированите шофьори
Дата: 14.05.2025 10:34
Медия: Списание "Логистика"

https://www.dunavmost.com/novini/lipsata-na-kadri-paralizira-mebelnata-promishlenost-v-balgariya
https://www.vesti.bg/lyubopitno/kitaj-ot-orizishteto-do-vsichko-e-vyzmozhno-za-35-godini-6228308
https://businessnovinite.bg/tehnologii/microsoft-sakrashtava-6-000-sluzhiteli-po-celija-svjat.html
https://www.burgasnews.com/2025/05/14/%D0%BC%D1%82%D1%81%D0%BF-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%BB%D0%B0%D0%B3%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D0%B8-%D0%B2-%D0%BD%D0%B0%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%B1%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D0%BE/
https://manager.bg/%D0%BC%D0%B0%D1%80%D0%BA%D0%B5%D1%82%D0%B8%D0%BD%D0%B3/10-vazni-uroka-koito-ste-povishat-uspeha-na-biznesa-vi
https://logistika.bg/iru-i-etf-prizovaha-es-da-razyasni-pravilata-za-zaplashtane-na-komandirovanite-shofyori/


Международният съюз за автомобилен транспорт (IRU) и Европейската федерация на транспортните работници
(ETF) съвместно призоваха Европейската комисия да предприеме незабавни действия за изясняване
прилагането на правилата на ЕС за заплащането на командировани шофьори в държавите-членки.На 7 май IRU и
ETF изпратиха съвместно писмо до Европейската комисия, адресирано до вицепрезидента Роксана Мънзят... 

60-годишен от Бяла черква е обвинен в документно престъпление. В хода на разследването са събрани
достатъчно данни, че през август 2022 г. във Велико Търново пред служител на НОИ той е представил неистински
документи. Оказало се, че има фалшиви вписвания в трудовата му книжка на положен труд към различни фирми.
Мъжът приложил книжката към заявление за отпускане на инвалидна пенсия. Той е привлечен... 

Картината е позната за много работещи родители – часовникът показва 17:45 часа, детската градина е почти
празна, всички деца са си тръгнали… освен вашето. Докато вие бързате след края на работния ден, то седи
последно и чака, понякога в компанията на уморен възпитател. Мълчаливото чувство за вина е все по-тежко. А
реално изход има – стига да знаете за него. Законът е на страната на родителите – но... 

България е една от страните, в които делът на функционално неграмотни деца е най-голям, сочи доклад на
Детския фонд на ООН - УНИЦЕФ, цитиран от ДПА. Според изследването в много държави има влошаване на
академичните способности сред децата, което се дължи на затварянето на училищата по време на пандемията от
коронавирус, сочи проучването, което сравнява данни от 43 държави членки на Организацията з... 

Надзорният съвет на Националния осигурителен институт (НОИ) избра за свой нов председател Ася Гонева –
представител на Конфедерацията на независимите синдикати в България. Досегашният мандат бе на Мария
Минчева, представител на Българска стопанска камара. Съгласно разпоредбите на Кодекса за социално
осигуряване (КСО), председателството на Надзорния съвет на НОИ е с мандат една година и се предава ... 

На свое заседание Надзорният съвет на Националния осигурителен институт взех решение за осъвременяване от
1 юли с 8.6% пенсиите, отпуснати до 31 декември 2024 година. Осъвременяването става по т.нар. швейцарско
правило. Надзорниците приеха проект на Постановление на Министерския съвет за определяне на нов размер на
социалната пенсия за старост, както и проекти за отчет за изпълнението на бюджета н... 

Заглавие: Обвинение за мъж, фалшифицирал трудовата си книжка заради инвалидна пенсия
Дата: 14.05.2025 10:01
Медия: Вестник Борба

Заглавие: Знаете ли, че имате право да работите 7 часа, ако детето ви е под 8 години?
Дата: 13.05.2025 19:34
Медия: Искра.бг

Заглавие: УНИЦЕФ: Българските деца са на челните места по функционална неграмотност, най-добре живеят
децата в Дания и Нидерландия
Дата: 14.05.2025 10:51
Медия: ПроНюз Добрич

Заглавие: Нов председател на Надзорния съвет на НОИ
Дата: 14.05.2025 11:34
Медия: Вестник Струма

Заглавие: От 1 юли осъвременят с 8.6% пенсиите, отпуснати до края на 2024 година
Дата: 14.05.2025 11:32
Медия: Банкеръ

Заглавие: Спестихме 10 милиона, но изгубихме клиентите си: Компания съжалява, че е заменила работниците с
AI
Дата: 14.05.2025 11:02
Медия: it.dir.bg

https://www.borbabg.com/2025/05/14/obvinenie-za-mzh-falshifitsiral-trudovata-si-knizhka-zaradi-invalidna-pensiya/
https://www.iskra.bg/znaete-li-che-imate-pravo-da-rabotite-7-chasa-ako-deteto-vi-e-pod-8-godini/
https://pronewsdobrich.bg/unitsef-balgarskite-detsa-sa-na-chelnite-mesta-po-funktsionalna-negramotnost-nay-dobre-zhiveyat-detsata-v-daniya-i-niderlandiya-p600682
https://struma.bg/%D0%BD%D0%BE%D0%B2-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D1%81%D0%B5%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB-%D0%BD%D0%B0-%D0%BD%D0%B0%D0%B4%D0%B7%D0%BE%D1%80%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D1%81%D1%8A%D0%B2%D0%B5%D1%82-%D0%BD%D0%B0/
https://banker.bg/2025/05/14/ot-1-yuli-osavremenyat-s-8-6-pensiite/
https://it.dir.bg/tehnologii/spestihme-10-miliona-no-izgubihme-klientite-kompaniya-sazhalyava-che-e-zamenila-rabotnitsite-si-s-ai


Новият план на Klarna е да наеме хора на мястото на алгоритъмаДве години след като започна партньорство с
OpenAI за автоматизиране на маркетинга и обслужването на клиенти, финтех стартъпът Klarna отново търси хора.
Замяната на работниците с изкуствен интелект не дала добър резултат, пише Futurism. След като преди време
Klarna искаше да бъде "любимото опитно зайче" на главния изпълнителен директор ... 

На свое заседание на 14 май 2025 г. Надзорният съвет на Националния осигурителен институт (НОИ) избра за
свой нов председател Ася Гонева – представител на Конфедерацията на независимите синдикати в България.
Досегашният мандат бе на Мария Минчева, представител на Българска стопанска камара. Съгласно разпоредбите
на Кодекса за социално осигуряване (КСО), председателството на Надзорния съвет на НОИ ... 

Работодателите и синдикатите се обединиха около идеята за информационна кампания Има всички основания
заплатите да се увеличат, след като България влезе в еврозоната. Това стана ясно от интервю на лидера на КНСБ
Пламен Димитров и бившия шеф на АИКБ Васил Велев по бТВ. По-готови никога не сме били за еврото и това го
казват всички институции. Изпълняваме всички критерии, готови сме, съгласно догово... 

Семейните офиси, известни още и като "частни канцеларии" ще се разрастват с бързи темпове, тъй като
ултрабогатите търсят персонализирани услуги за управление на богатството си. Но те се затрудняват да намерят
мениджъри на парите си, пише Си Ен Би Си. Към септември миналата година в световен мащаб е имало 8030
семейни офиса, управляващи активи на стойност 3,1 трлн. долара, според последните статист... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 9)

След Освобождението "връзваме" лева към франка и ставаме част от тогавашната eврозона Българският лев
винаги е бил привързан към чужда валута, като единственото изключение, когато е самостоятелен в периода 1990
- 1997 г., завършва с нокаут и кома. "В Първото българско царство, в което се роди "Златният век" на българската
култура и което действително при Крум и Симеон Велики тропа на портите на Ко... 

Пловдивски строителни предприемачи са били на среща с кмета на Пловдив Костадин Димитров вчера привечер.
След 18:00 часа на паркинга на Община Пловдив са се изсипали редица луксозни автомобили – ролсройси,
бентлита и всякакви лимузини, от които са излезели най-крупните строителни предприемачи в Пловдив.Те са
влезли за среща с градоначалника за обсъждане на цената на строителните разрешения, които ... 

България е една от страните, в които делът на функционално неграмотни деца е най-голям, сочи доклад на

Заглавие: Ася Гонева е новият председател на Надзорния съвет на НОИ
Дата: 14.05.2025 11:04
Медия: Национален осигурителен институт

Заглавие: Бизнес и синдикати: Важна новина за заплатите в евро, предстои ли скок на цените
Дата: 14.05.2025 10:55
Медия: Марица

Заглавие: Свръхбогатите не могат да намерят достатъчно хора, които да управляват активите им
Дата: 14.05.2025 10:10
Медия: Мениджър

Заглавие: Чужди валути три пъти спасяват лева от кома
Дата: 14.05.2025 07:37
Медия: 24 часа Пловдив

Заглавие: Ролсройси и бентлита пред общината
Дата: 14.05.2025 10:12
Медия: Пловдив медия

Заглавие: "Уницеф": Българските деца са на челните места по функционална неграмотност
Дата: 14.05.2025 10:58
Медия: 24 часа Пловдив

https://www.nssi.bg/nssi-ns-zasedanie-14052025/
https://www.marica.bg/balgariq/obshtestvo/biznes-i-sindikati-vajna-novina-za-zaplatite-v-evro-predstoi-li-skok-na-cenite
https://manager.bg/%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81/svrahbogatite-ne-mogat-da-namerat-dostatachno-hora-koito-da-upravlavat-aktivite-im
https://www.24plovdiv.bg/novini/article/20500133
https://plovdivmedia.com/221456.html
https://www.24plovdiv.bg/novini/article/20501649


Детския фонд на ООН - УНИЦЕФ, цитиран от ДПА. Според изследването в много държави има влошаване на
академичните способности сред децата, което се дължи на затварянето на училищата по време на пандемията от
коронавирус, сочи проучването, което сравнява данни от 43 държави членки на Организацията з... 

Гръцкият предприемач Йоаким Каламарис, който в началото на миналата година в "Здравей, България" разказа
подробности за случай на изнудване, рекет и преследване от страна на група около Мартин Божанов-Нотариуса,
осъди прокуратурата да му плати обезщетение от 50 000 лева. Става въпрос за дело, заведено от него с искане за
изплащане на неимуществени вреди от воденото срещу него разследване за измама... 

Има ли шанс класиралият се на второ място кандидат за президент на Румъния Никушор Дан да преобърне
резултата и да спечели на втория тур на 18 май? Този въпрос занимава медии и анализатори в Румъния през
последните дни след убедителната победа на първия кръг на 4 май на кандидата на националистическата партия
"Алианс за обединение на румънците" (Alianța pentru Unirea Românilor – AUR, на румънски е... 

Работещи в БТА, БНТ и БНР излизат на национален протест на 15 май Национален протестен митинг на
работещите в Българската телеграфна агенция (БТА), Българската национална телевизия (БНТ) и Българското
национално радио (БНР) се организира в София този четвъртък, 15 май. На него ще бъде заявено искане за
осигуряването на средства от бюджета за ръст на възнагражденията. Това бе обявено на пресконфере... 

Бившият вицепремиер по управление на евросредствата Атанас Пеканов публикува своя позиция по повод
планираното влизане на България в еврозоната в началото на 2026 година и поискания от президента Румен
Радев референдум. Атанас Пеканов беше заместник министър-председател по управление на европейските
средства в първото и второто служебно правителство на Стефан Янев, както и в служебните правителств... 

Броят на британските посетители, пристигащи в Турция, може да достигне рекордните 5 милиона тази година,
заяви пред Анадолската агенция посланик Джил Морис. Тя приключи едноседмична обиколка на Турската
Ривиера в средиземноморския курортен град Анталия. По думите ѝ посещенията са били с цел да се срещне с
британските консулства и консулски персонал в региона, както и с губернатори, кметове и местн... 

Столичната улица "Цар Иван Шишман" 12. На този адрес се намира фамилната къща на един най-богатите мъже
през миналия век, известния банкер, шеф на Атанас Буров, създател на застрахователно дружество, политик,
подпредседател на Народното събрание, приятел на Евлоги Георгиев, както и на отговорника за изпълнението на
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завещанието му Иван Гешов – Георги Губиделников. В нея през последните 3 години от ... 
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